
Bestyrelsemøde d.12-3-2019 

DELTAGER:Tina, Hanne, Poul,samt suppleanter Jakob, Jonna. 

Der har været markvandring, med Niels fra kontoret, samt Kennet fra det 

grønne hold, hvor der blev talt om: 

Træer, beplantning bag Pilevænget… 

Tagrender der er utætte.. 

Tagene på skurene, trænger til en algebehandling… 

Vandproblemer ved hække på havesiden, primært Pilevænget.. 

Vi har behandlet et brev fra en utilfreds beboer.. 

Nyhedsbrev kan hentes på Domi`s hjemmeside. 

Næste møde d.23-4-2019 hos Tina. 


